
 

 

 

Referat bestyrelsesmøde i LUI Fodbold 

Tirsdag den 23. marts 2021 kl. 19.00 via Teams 

________________________________________________________________________________ 

Deltagere: Nina, Henrik, Steen, Daniel, Brian, Carsten og Margit 

Afbud: Camilla, Mette og Mathias 

 

 

1) Bemærkninger til sidste referat 

a. Ingen kommentarer. 

 

 

2) Orientering økonomi 

a. Medlemstal er faldende 

b. Arbejdsgruppe nedsættes: Deltagere: Henrik, Nina, Steen, Margit. 

• Nina indkalder til første møde. 

• Vær obs på at medlemmerne ikke indkøbes for dyrt. 

• Vi skal være forberedt på, at det kan blive svært at få medlemstallet op igen. 

Klubben skal prøve at tænke anderledes og under alle omstændigheder 

have fokus på fastholdelse, særligt de ældre årgange.  

• Overvejelse om at tilbyde ekstra træning i påsken på tværs af årgange eller 

”tag-en-ven-med”. Nina skriver ud til trænerne og hører om nogen er 

interesseret i at tage bolden op. 

 

 

  



 

3) Orientering formænd 

 

- Børne- og ungdomsformand: 

• Henrik beretter om en uhensigtsmæssigt episode til weekendens kampe, 

hvor der var overtrædelse af forsamlingsforbudet hos modstanderen. Der 

er taget kontakt til bestyrelsesformanden hos modstanderholdet. 

 

- Pige-/kvindeformand 

• De små piger (U9-U12) træner pt. Ikke. Det er uvist, om de fortsætter som 

hold, da de er meget få.  

• U16 piger er 6-8 pr. gang. De er glade for træningen, men ønsker ikke at 

spille kampe. 

• Kvindesenior er pt. Kun 15 spillere, så de har meldt sig ud af 11 mands 

turneringen og vil fremadrettet spille 8 mands turnering.  

 

- Seniorformand 

• Fantastisk opstart på seniorholdet. Der er kommet flere spillere til.  

 

 

4) Orientering udvalg 

 

- Sportsudvalg: 

• Henrik har kontakt til DGI vedr. målmands specifik træning. Der 

opstartes efter påske. Sportsudvalget ansvarlig. 

• Årgang 2010/2011 er uden trænere til sommer. Sportsudvalget har 

bolden på at finde en erstatning. 

• Kenneth inviteres med til møderne i sportsudvalget, selvom han først 

er medlem efter generalforsamlingen. 

• Sportsudvalget har teten på at få fordelt banetiderne sammen med 

trænerne. Tilbagemelding til Nina og Jønne. 

• Der indkaldes til online trænermøde. 

 

- PR-udvalg: 

• Påskekonkurrence igangsat. Godt med tilmeldinger. 

• Fremtidige opslag:  

o Vi skal have lavet noget mere reklame omkring 

fodboldskolen, da der kun 17 tilmeldte. Video om 

fodboldskole kommer fra DGI. Mikkel Valsø sender til Margit. 

o Invitation til Pigeraketten (Steen kommer med info). 

o Invitation til Vildbjerg Cup (Brian kommer med info). 

 

- Arrangementudvalg: 



 

• Ingen kommentarer 

 

- Sponsorudvalg: 

• Rene Malm vil gerne være med efter påske. 

• Donation fra Novo Nordisk på 25.000 kr. Skal delvist gå til 

pigeraketten og til spillertøj. 

• Indsat igangsættes efter sommerferien, da de lokale 

erhvervsdrivende har det hårdt i forhold til nedlukningen. 

 

- Frivillighedsudvalg 

• Ingen kommentarer 

  

 

5) Orientering kurser og uddannelse: 

• FCN community champions: Vil gerne have unge mellem 16-25 til at 

gennemgå et kursus hos FCN. June og Henrik har indstillet Cecilie 

Würtz. 

 

 

6) Orientering Hovedbestyrelsen: 

• Generalforsamling udsættes. De overvejer om det kan holde 

udendørs.  

• Outdoorgruppen er godt i gang. 

 

 

7) Orientering Disciplinærudvalg: 

• Ingen kommentarer. 

 

 

8) Indkomne forslag: 

• Ingen kommentarer 

  



 

 

9) Evt. 

- Generalforsamling: 

• Stemning for fremmøde på terassen. 

• Den 25. april kl. 15 til kaffe/kage. Bestyrelsen mødes inden. 

• Margit stopper officielt i LUI Fodbold til generalforsamlingen, men vil 

gerne fortsætte frem til sommerferien, så der kan findes en afløser 

til PR/marketing.  

 

- Træningstider efter påske: 

• Se ovenfor 

 

- Forhold i forbindelse med afvikling af turneringskampe: 

• Ingen tilskuerere 

 

- Årgang 2002: 

• Årgang 2002 tager hver sæson fat i Jønne omkring, om de kan få 

nogle banetid. Holdningen er, at hvis det er organiseret så skal man 

være en del af LUI. Der vil være mulighed for at et lukket hold. 

Kontingentet kan reduceres i forhold til almindelige kontingenter. 

Nina hører Lars, om hvilken aftaler der foreligger. 

 

- Forpagtning af hallens kantine: 

• Der er stadig ikke lavet en aftale med en forpagter. 

 

- Dommere: 

• Tina Hauptstein har meldt sig som dommerkoordinator. Der kan 

sagtens bruges flere dommere, da vi pt. kun har 2-3 dommere. 

 

 

 

 
 

Henrik Thomsen    Nina Plenge Jakobsen 
Konstitueret formand    Kasserer  

 
 

Camilla Dahl    Steen Bjerg 
 
 

Mathias Fristrup    Carsten F. Jensen 

 


